Agency Application Form 代理申请表格

Please fill this form with complete and correct information. 申请者必须填写正确及完整资料。

PARTICULARS OF AP	PLICANT 申	请者资料								
NAME AS IN NRIC/PASSPORT: 身份证/护照的全名						GEND 性别	ER:		MALE 男	FEMALE 女
NRIC / PASSPORT NO.: 身份证/护照号码					D.O.B : 出生日期					
NATIONALITY: 国籍				RELIGION: 宗教信仰				RACE: 种族		
CORRESPONDENCE ADDRESS: 通讯住址										
COMPANY NAME REGISTER AS AGENCY: 公司名称注册为代理							PANY STRATION 注册号码			
CONTACT NO.: 电话号码				EMAIL ADDRESS 电邮	S:					
MARITAL STATUS: 婚姻状况		MARRIED 已婚		SINGLE 单身		OTHE 其他	RS:			
SPOUSE NAME AS IN NRIC/PASSPORT: 配偶身份证/护照全名										
SPOUSE NRIC/PASSPORT NO.: 配偶身份证/护照号码										
BANK ACCOUNT INFORMATION: 银行户口资料	INDIV			JOINT ACCOUN 联名户口	т 🗆	COM 公司	PANY AC È □	COUNT		
BANK NAME: 银行名称				BANK ACC 银行户口	OUNT NO.: 号码					
ACCOUNT HOLDER NAME: 银行户口持有人全名										
PARTICULARS OF BEI	NEFICIARY 3	受益人资料								
NAME: 姓名										
NRIC NO.: 身份证号码						RELATIO 关系	NSHIP:			
DOCUMENTS REQUI	RED FOR AP	PLICATION 由	请所需文	·件						
1. A copy of Applicant's registration documer 1. 申请者身份证前后記	front & back nts copy.	National Regist			/ Company	,		YES 有	NC □ 没	
2. A copy of Beneficiary's front & back National Registration Identity Card (NRIC). 2. 受益人身份证前后副本。							YES 有	NC □ 没		
OTHERS INFORMATION	ON 其他资料	<u></u>								
1. Have you and/ or you 1. 您或您的配偶是否管			d of any vi	olation of crimir	al law befo	re?		YES 有	NC □ 没	
2. Have you ever been a 2. 您是否曾是破产者?		fore?						YES 有	NC コ 没	

TERMS AND CONDITIONS 条款和条件

The Applicant hereby acknowledges, confirms, and agrees to the terms hereof:-

- 1. Each authorisation of Agency shall be effective and valid subject to the sales target (as may be determined by the Company from time to time) being achieved by the Agency and the Agency is not in breach of the terms and conditions contained herein and/or the Policies and Procedures of the Company.
- The Agency shall:
 - a. attend and participate in the Company's activities, meetings, training and assessment as may be determined by the Company;
 - b. explain and present the Company's business, products and/or services honestly and completely to the customers (all collection of payment(s) and/or submissions(s) of order of the Company's business, products and/or services to the Company by the Agency are made for and on behalf of the customers); and
 - c. be responsible and liable for his/her obligations under the Income Tax Act 1967 and/or Goods and Services Tax Act 201.
- The Agency shall not:
 - a. produce, promote, or use materials of any kind describing the Company's names, programmes, products, and trademark, copyright or otherwise protected materials except as authorised in the Policies and Procedures;
- b. use the Company's product names, corporate name or logo to promote or use in association with Agency's other business not related to the Company.
- 4. Wavier of any term and condition of this Application Form and/or the Policies and Procedures must be in writing and signed by an authorized offer of the Company.
- 5. In the event of any inconsistency, conflict, or ambiguity amongst this Form, the Company's Marketing Plan/Rewarding Plan and the Policies and Procedures, the Policies and Procedures shall prevail. The English version of the interpretation of the terms and conditions in the Application Form shall take precedence over the Chinese language version.

申请人谨此承认,确定和同意下列条款:-

- 1. 每位代理人的授权生效点和有效性取决于代理人达成的销售目标(本公司有权不定时修改此目标)。与此同时,代理人不得违反下述条款与条件和/或本公司之政策与程序。
- 2. 代理人必须:
 - a. 出席并参与本公司规定之活动,会议,培训和评估;
 - b. 以诚恳的态度,完整无缺地向客户解释和说明本公司的业务,产品和/或服务(所有的收款和/或公司业务,产品和/或服务的订单是由代理人代表客户转交给公司的);以 及
 - c. 在 1967 年《所得税法令》以及 2014 年《消费税法令》下承担其义务和责任。
- 3. 代理人不得:
 - a. 生产,推广,或使用任何描述本公司名称,计划,产品,商标,版权或其它受保护资源,除非该资源在本公司政策与程序下获准。
 - b. 使用本公司的产品名称,企业名称或商标来宣传代理人其它与本公司无关的业务。
- 4. 豁免申请表格和/或政策与程序内的任何条款与条件必须以书面形式提出,并由本公司授权人员签署。
- 5. 若此申请表格,公司的营销计划/奖励计划和政策与程序出现任何不一致,歧义或摸棱两可的情况,则以政策与程序为准。

申请表格内的条款与	条件华语翻译版本若与英文原本出现任何歧义,概以英文版本为准。							
DECLARATION 宣言								
(ii) All particulars, inform (iii) I/We have read and my/our application is (iv) I/We am/are not a b (v) The Company reserv	s years old (for individual) and have the capacity and/or authority to make this application; nation and entries in my/our profile are true and correct; agreed to be bound by the terms and conditions of this Application Form, the Policies and Procedures and the Company's Marketing Plan/Rewarding Plan in the event							
	y agree to be bound by the Agency Agreement, the Policies and Procedures, and the Company's marketing plan which I/We have read and understand in the event lication has been approved.							
(ii) 在我/我们的资料栏 (iii) 在我/我们的申请批 (iv) 我/我们不是破产人 (v) 本公司保留批准或 力 我/我们道	声明: - 上(个人)的成年人,有能力和/或权力做出此项申请; 填写的信息都是真实和正确的; 准时,我/我们已阅读并同意此申请表格内所阐述的条款与条件,公司的政策与程序以及营销计划/奖励计划; 士(若公司,非清盘公司),也不是法定债权人;以及 拒绝此项申请的权力,无需给予任何理由。 比确认以上资料是真实和正确的。 比同意约束代理人协议,政策与程序以及公司的营销计划/奖励计划,在我/我们的申请批准时,我们已经阅读并清除了解上述文件所有条款。							
	NAME 姓名: NRIC NO. 身份证号码: DATE 日期:							
PARTICULARS OF REFERRAL 推荐人资料								
NAME: 姓名	NRIC NO.: 身份证号码							
AGENCY CODE: 代理编号	CONTACT NO.: 电话号码							
FOR OFFICE USE ONI	Y 公务用栏							
RECEIVED BY: 接收者 (APPROVED BY: 批准者 ()							
DATE 日期:	DATE 日期: ———————————————————————————————————							
AGENCY CODE: 代理编号	AGENCY POSITION: 代理职位							
LEADER B NAME:	AGENCY CODE:							
领导 B 姓名								

代理编号

领导 A 姓名